
Zápis z jednání VV OSH Semily 
dne 10. března 2011 od 14:30 hodin v zasedací místnosti kanceláře OSH 

 
Program: 

1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
2. Zápis z minulého jednání VV OSH 
3. Kontrola čerpání rozpočtu 
4. Schválení navržených vyznamenání 
5. Granty Libereckého kraje 
6. Různé (školení, informace k soutěžím, nájemní smlouva na garáž,…..) 
7. Diskuse 
8. Závěr 

 
Bratr starosta přítomné přivítal a předal řízení schůze náměstkovi, br. Adametzovi. 
 
 
ad 1)  Zapisovatelem jednání určen br. Jiřička, za ověřovatele zápisu vybráni bři. Soukup a 
Hluže. 
 
ad 2) Zápis z minulého jednání VV OSH přečetl br. Jiřička. 
 
ad 3) Kontrola čerpání rozpočtu. 
Br. Mlejnek informoval o potěšujícím hospodářském výsledku v roce 2010. Letos zatím přišla 
část provize od HVP, jsou vybrány téměř všechny členské příspěvky u dětí i dospělých. Bylo 
uhrazeno pojistné, webový prostor, zakoupena dálniční známka, byly odvedeny příspěvky do 
vyšších stupňů SH ČMS, proběhlo jednání představitelů SDH okresu Semily v KC Golf.  
Stále vázne pohledávka za provizí z VPO v roce 2010.  X)Starosta dostal za úkol ve věci 
intervenovat na jednání starostů v Přibyslavi.  Jinak vše úměrné roku. Budeme se pokoušet 
uspět v dotačních a grantových řízeních a posílit tím rozpočet OSH stejně jako v minulých 
letech. 
 
ad 4) Schválení navržených vyznamenání. 
VV OSH projednal pouze návrh na udělení Řádu sv. Floriana pro br. Koželuha. Návrh 
přednesl br. Bachtík a vyznamenání bylo podpořeno. 
 
ad 5) Br. starosta informoval o vypsání grantů LK na podporu dobrovolného hasičstva. 
Apeloval na pečlivé vyplnění žádostí ve sborech a včasné vyúčtování. Připomněl nutnost 
podání žádosti písemně i elektronicky v systému krajského úřadu do 14.4.2011. 
 
ad 6) Různé: 
Br. starosta informoval o nabídce nové nájemní smlouvy na garáž, kterou obdrželo OSH od 
Města Semily. Tato smlouva je pro OSH jednoznačně nevýhodná. proto VV OSH Semily 
odmítá uzavření nájemní smlouvy za předložených podmínek. 
Br. Hluže navrhuje nabídnou garáž městu k odkupu za cenu pořízení jiné garáže stejných 
parametrů. 
Starosta tedy dostal pověření k dalšímu jednání ve věci garáže s Městem Semily. 
 
ad 7) Diskuse: 
Br. starosta – máme rest v absenci Aktivu zasloužilých hasičů. VV OSH proto navrhuje jeho 
zřízení. Cílem by bylo především vzájemné setkávání, příprava jednání VV OSH se 



zasloužilými hasiči a funkcionáři okresu. Pro vedení aktivu vytipován br. Vejnar. Bude 
osloven v nejbližší době. 
 
16.4. 2011 by mělo proběhnout ve Vysokém nad Jizerou školení vedoucích mládeže 
s přezkoušením. 
21.5.2011 proběhne okresní kolo Plamenu v Rokytnici nad Jizerou. 
22.5.2011 proběhne jarní kolo dorostu v Jilemnici 
9.– 11.6.2011 proběhne krajské kolo Plamenu. V pátek v Jilemnici, v sobotu v Poniklé. 
12.6. pak proběhne krajské kolo dorostu na stadionu v Turnově 
2. –6.7.2011 proběhne republika mládeže v Ostravě 
 
br. Mašek kritizoval malou účast na školení rozhodčích. Je třeba v okrscích připomenout další 
termín – 18.3.2011 v Hnanicích. Mohli bychom se dostat do problémů kvůli nedostatku 
kvalifikovaných rozhodčích na okresním kole PS. 
 
10.9.2011 avizovány oslavy 120. let SDH Hrubá Skála 
V září bude mít 130. let Víchová, v červnu (11.6.) proběhnou oslavy ve Studenci, 5.6. 130. let 
v Libštátě, 6. srpna oslaví 115 let SDH Ktová. 
 
Br. starosta ještě připomněl termíny školení řidičů a refentská školení, kde spolupracujeme 
s autoškolou Hádek. 
 
ad 8) Závěr.  
Jednání bylo ukončeno v 16:30 hodin. 


